
Rendkívüli tanácsülés: ismét napirenden a bicikliút
2011. augusztus 08. hétfő, 12:20

  Három hete már összehívta Bunta Levente polgármester a tanácsosokat, hogy azonnali
tanácsülésen vitassák meg az egyre inkább aktuálissá váló bicikliút kérését. Akkor nem jelent
meg elég tanácsos, így a szavazóképesség hiányában döntés sem született.  

Holnap, azaz augusztus 9-én, kedden 14 órától rendkívüli tanácsülés keretében újból terítékre
kerül a három napirendi pont az udvarhelyi bicikliút fejlesztéséről.

  Napirendi pontok:
1. Határozattervezet – Kerékpárutak kialakítása elnevezésű programban való részvételről.
2. Határozattervezet – Kerékpárutak kialakítása elnevezésű program önrészének biztosításáról,
valamint a projektfelelős kinevezéséről.
3. Határozattervezet – a Kerékpárutak kialakítása elnevezésű projekt megvalósíthatósági
tanulmányának elfogadásáról, mely Székelyudvarhely keleti bejáratától indulna – Bethlen Gábor
utca, Nagy-Küküllő partja –, és a nyugati részen, Bikafalvánál érne véget.  
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